
Referat af forældrerådsmøde i Børnehuset Sættravej 27/4 2023: 

Deltagere: 

Cecilie  

Cecilie Marie  

Jess  

John  

Katrine  

Pernille Hjortshøj Andersen, pædagogisk leder 

 

Opfølgning fra sidste møde, aftaler: 
 

Aftale fra sidste møde:  
Forældrerådet har på næste møde brug for at snakke videre om, 
hvad deres roller i rådet er: 
Roller drøftes og uddeles: 

• Kasser: Katrine – det undersøges om der kan oprettes en 
konto eller om der skal anvendes mobile box. 

• Arrangement tovholder: Cecilie S. – rollen indebærer at 
holde øje med institutionens årshjul.  
 

Forældrerådet har fortsat ønske om mere 
kommunikation/dokumentation og gerne på Aula eksempelvis i 
form af flere billeder fra hverdagen. Pernille tager ønsket med 
tilbage. 
 

Nyt fra bestyrelsen: 
 

Der afventes indkaldelse til første møde i maj måned. 

To do’s – uddelegering for 
arrangement: 
  

Institutionen holder arbejdsdag/sommerfest i maj måned og her vil 
forældrerådet deltage med en bod, hvor de vil sælge kage, frugt, 
juice mv. I boden er det også intentionen at man vil indsamle de 
andre forælderes ønsker til arrangementer. Desuden ønsker 
forældrerådet at lave en folder til de andre forældre, der fortæller 
om deres funktion. Rådet ønsker at hjælpe til med at reklamere for 
arrangementet: 
 

• Boden:  
o Der søges sponsorater fra byens butikker 
o Popcorn maskine medbringes 
o Post-it anvendes til forslag fra andre forældre 
o Folder til uddeling 

 

• Reklame for dagen: 
Når institutionen har lavet deres opslag, vil rådet hænge 
sedler ud til alle om at komme og deltage i arrangementet. 



Ligeledes i disse gøre opmærksom på, at rådet vil være til 
stede så man kan møde dem. 
 

• Folderen: 
Skal indeholde: 

o Definition af hvad et forældreråd er 
o Sammenkoblingen til bestyrelsen 
o Hvad vil forældrerådet 
o Billeder af medlemmerne 

Cecilie F. laver udkast til folder – alle hjælper til med 
teksten. Pernille lægger den på Aula. 

 

Økonomi: 
 

Rådet er enige om, at priser på kage i boden mv. skal sættes lavt, 
men samtidig vil man gerne have optjent en sum penge som kan 
anvendes til arrangementer. 
 
Der er en drøftelse af, hvor man skal opbevare pengene og derfor 
undersøger Katrine hvilke muligheder der er (foreningskonto, 
mobile box, konto)  
 

Andet: 
 

Rådet ønsker at lave deres eget årshjul som supplement til 
institutionens årshjul. 
 
Næste møde 22/6 kl. 16 – sted aftales på Teams. Her planlægges 
fællesspisning i gården i slutningen af august. Alle medbringer selv 
mad. Der laves evt. en bod med salg af dikkevarer mv. Pernille 
deltager ikke i dette møde. 
 

 


